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Styrets beretning 2023 
Grenland og Omegn Golfklubb 

Org. Nr.812 829 602 

Grenland og Omegn Golfklubb stiftet 30. oktober 2013, opptatt i Norges Idrettsforbund (NIF)  
og Norges Golfforbund (NGF) 27.november 2013. Klubb nr. 366 i Norge.  
Klubben er underlagt Norges Idrettsforbunds lover og regler. 

Styret mener at regnskapet gir en rettvisende oversikt over klubbens eiendeler og gjeld, finansielle 
stilling og resultat. Forutsetningene om fortsatt drift er til stede og regnskapet er utarbeidet under den 
forutsetningen. 

Styret har 2023 vært opptatt av å holde banen vedlike samt videreutvikle banen og bygningene.  
Sesongen 2023 kunne starte med en god økonomisk base grunnet en god 2022 sesong.  
Antall ansatte er holdt på et forsvarlig nivå.   
 

Vi har i 2023 fortatt flere sikringstiltak i form av nett mot naboer og utsatte områder på banen.  
Høsten 2023 begynte vi arbeidet med å forbedre foregreen og området rundt green på hull 1. 

Bokført resultat i 2023 på kr. 346.925 (kr.160.379) (2022 i parentes,) som tillegges egenkapitalen, 
har gitt klubben ytterligere handlingsrom for å utvikle og forbedre banen. 

Sum egenkapital og gjeld er kr. 6.225.346 (kr. 6.865.467) hvorav gjeld kr. 2.628.979 (kr 3.627.002)  
Pr 31 12 2023 var klubbens bokførte Egenkapital kr 3.585.391 - tilnærmet 58% av totalkapitalen. 

Ved utgangen av 2023 var det registrert 1312 medlemmer (1223) i forskjellige klasser.  
 
Lasse Johannessen var Daglig leder fram til 30.06.2023 da han etter eget ønske gikk tilbake til 
stillingen som Klubbsekretær i en 50% stilling.   
Styrets leder Atle Aastad har vært Daglig Leder siden 01.07.2023 i en 20% stilling 

Høsten 2023 søkte Klubben etter ny daglig leder og Therese Husby ble ansatt. 
Therese begynte i jobben som daglig leder 01.03.2024. 

Head-Greenkeeper, Greenkeeper og en Mekaniker er ansatt fast på årsbasis. 
I tillegg har det vært ansatt 6 sesongarbeidere i forskjellig stillingsstørrelse fra mars til oktober.  
Styret takker de fast ansatte og sesongarbeiderne for en flott innsats i 2023. 

Klubben har vært helt avhengig av en indre kjerne av frivillige som har bidratt med maskinkjøring og 
rydding slik at banen fremstår som et godt vedlikeholdt og innbydende anlegg. 
 
Høsten 2023 ble det startet en «Dugnadsgruppe» - bestående av menn i «voksen» alder – som bl.a. har 
utført flott og viktig arbeid i og rundt Klubbhuset.  Styret vil takke «Dugnadsgruppa» for innsatsen, og 
vi oppfordrer flere av våre medlemmer – og da spesielt flere damer – til å ta del i dugnadsarbeidet. 
 
Forholdene er lagt til rette for at det ikke skal oppstå forskjellsbehandling mellom kjønnene.   

Klubben har i 2023 hatt en avtale med Golfbutikken og pro. Det er inngått enn ny avtale for 2024 

Virksomheten forurenser ikke det ytre miljøet utover det som er normalt ved drift av golfanlegg.  

Det har i 2023 vært avholdt 10 styremøter og det er blitt behandlet 63 saker. 
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Styrets medlemmer: 
 
 Leder: Atle Aastad 
 Nestleder: Maryanne K. Slette 
 Styremedlemmer: Magnar S. Larsen 
  Tor Elseth 
  Mona Slette 
  Roger Kvam 
  Anne Lise Elstad 
 
 Varamedlemmer: Kine A Franke 
  Håvard Wikjord Dreiås 

Styret består av 7 medlemmer. 3 kvinner og 4 menn. 

Det har ikke inntruffet forhold etter regnskapsårets slutt som har betydning for årsregnskapet. 
 

Skien 4. mars 2024. 
 

 Atle Aastad  Maryanne K Slette Roger Kvam 
 Leder  Nestleder Styremedlem 
 
 
 Mona Slette  Anne Lise Elstad  Magnar Sten Larsen  Tor Elseth 
 Styremedlem Styremedlem Styremedlem  Styremedlem 

  

Styrets Årsberetning er signert elektronisk i Penneo 
  

 

Styrets økonomiske beretning. 
Som tidligere år ønsker ikke Styret å sette i gang arbeider på bane og bygg  
uten at vi er sikre på at klubben har økonomi til å gjennomføre tiltakene.   

Vi har i 2023 prioritert nedbetaling av gjeld som redusert med nesten kr 1. mill. 

Styret er opptatt av å ha en økonomisk buffer til å dekke eventuelle uforutsette hendelser.   

Vi har holdt Medlemskontingenten på samme nivå gjennom flere år, men pga. økende priser 
på bl.a. drivstoff til maskinene, strøm og ikke minst gjødsel har vi økt medlemskontingenten 
noe i 2024. 

Det viser ellers til Årsregnskapet for 2023 med noter. 
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Signert elektronisk i Penneo 

Noter 2023 
Inntekter   

Medlemsinntekter 
Drivingrange, Golfbilleie og Kurs 
Greenfee 
Inntektsbringende tiltak 
Sponsor inntekter 
Tilskudd fra andre 
MVA Kompensasjon 
Sum inntekter 

2 
 
 
 

 
3 
4 

kr 4 696 981 
kr 1 369 510 
kr 1 218 781 
kr 631 726 
kr 456 513 
kr 561 435 
kr 692 500 
kr 9 627 446 

Driftskostnader 
  

Varekostnad 
Personalkostnader 
Klubbdrift 
Drift Byggninger 
Drift Golfbane 
Andre kostnader 
Sport 
Avskrivninger 
Sum driftskostnader 

 
5 

 
 

6 
13 

 
8 

kr 90 029 
kr 3 892 121 
kr 903 354 
kr 583 473 
kr 2 013 825 
kr 1 150 687 
kr 212 889 
kr 300 000 
kr 9 146 378 

Driftsresultat  kr 481 068 

Finansinntekter og finanskostnader 
Renteinntekter 
Rentekostnader 
Finansresultat 

  

 
kr 134 143 
kr 134 143 

Ordinært Årsresultat 11 kr 346 925 
MVA-komensasjon 2022  (prinsippendring) 4  

Resultat som tilføres Egenkapitalen  kr 346 925 

 

2022 
 

kr 
 

4 229 436 
kr 1 235 506 
kr 1 402 143 
kr 224 294 
kr 475 030 
kr 512 301 
kr 543 701 
kr 8 622 411 

 
kr 

 
27 210 

kr 3 235 288 
kr 1 062 427 
kr 591 489 
kr 2 654 547 
kr 1 068 609 
kr 104 505 
kr 255 000 
kr 8 999 075 

-kr 376 664 
 

 
kr 

 

 
97 802 

kr 97 802 

-kr 
kr 

474 466 
634 845 

kr 160 379 

 

GRENLAND og Omegn GOLFKLUBB 
Org.nr 812 928 602 MVA 

Årsregnskap 2023 

BALANSE 

  
 

 Skien, 31.12.2023 / 04.03.2024  

Atle Aastad Maryanne K Slette Roger Kvam 
Daglig leder / Styrets leder Nestleder Styremedlem 

 

 
Mona Slette Anne Lise Elstad Magnar Sten Larsen Tor Elseth 
Styremedlem Styremedlem Styremedlem Styremedlem 

 

Noter 31.12.2023 
EIENDELER    
ANLEGGSMIDLER    
Golfbane Jønnevall 8 kr 1 
Klubbhus og andre lokaler 8 kr 4 039 338 
Maskiner og utstyr 8 kr 1 700 335 
Sum anleggsmidler  kr 5 739 673 

OMLØPSMIDLER 
   

Andre fordringer 9 kr - 
MVA-Kompensasjon - Beregnet 4 kr 632 212 
Kasse og bankinnskudd 10 -kr 146 539 
Sum omløpsmidler  kr 485 673 
EIENDELER I ALT  kr 6 225 346 

EGENKAPITAL OG GJELD 
  

Egenkapital og resultat    

Egenkapital i fjor 11 kr 3 238 465 
Ordinært Årsresultat  kr 346 925 
MVA-komensasjon 2022  (prinsippendring) 4 kr - 
Egenkapital dette år  kr 3 585 391 

Langsiktig gjeld 
Pantegjeld - DNB 
Sum langsiktig gjeld 

 
12 

 
kr 

 
1 910 800 

kr 1 910 800 

Kortsiktig gjeld 
   

Leverandører kr 23 877 
Skattetrekk, off.avg. feriepenger kr 317 830 
Annen kortsiktig gjeld kr 376 472 
Sum kortsiktig gjeld kr 718 179 
GJELD I ALT kr 2 628 979 
GJELD OG EGENKAPITAL I ALT kr 6 214 369 

 

31.12.2022 
 
 

kr 

 
 

1 
kr 4 279 337 
kr 1 640 335 
kr 5 919 673 

 
kr 

 
100 582 

kr 634 845 
kr 210 368 
kr 945 795 
kr 6 865 467 

 

 
kr 

 
3 078 086 

-kr 474 466 
kr 634 845 
kr 3 238 465 

 
kr 

 
2 210 800 

kr 2 210 800 

 
kr 

 
545 007 

kr 338 005 
kr 533 190 
kr 1 416 202 
kr 3 627 002 
kr 6 865 467 
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Note 1 Regnskapsprinsipper

Åresregnskapet 2023 omfatter tiden 01.01. - 31.12.2023
Årsregnskapet er satt opp i samsvar med regnskapsloven av 1998 og god regnskapsskikk for ideelle 
organisasjoner i Norge. 

Hovedregel for vurdering og klassi fisering av eiendeler og gjeld 
Eiendeler bestemt til varig eie eller bruk er klassifisert som anleggsmidler. Andre eiendeler er klassifisert 
som omløpsmidler. Fordringer som skal tilbakebetales innen et år er klassifisert som omløpsmidler.
Ved klassifisering av kortsiktig og langsiktig gjeld er tilsvarende kriterier lagt til grunn.

Anleggsmidler vurderes til anskaffelseskost, med fradrag for planmessige avskrivninger. 
Dersom virkelig verdi av anleggsmidler er lavere enn bokført verdi og verdifallet forventes ikke å være forbigående, 
er det foretatt nedskrivning til virkelig verdi. Anleggsmidler med begrenset økonomisk levetid avskrives planmessig.

Omløpsmidler vurderes til laveste av anskaffelseskost og virkelig verdi.

Inntekter 
Medlemsinntekter 
Medlemskontingenter regnskapsføres i det år medlemskontingenten gjelder for.  

Sponsorinntekter 
Sponsorinntekten regnskapsføres når den er opptjent, dvs. når krav på vederlag oppstår. 
Inntektene regnskapsføres med verdien av vederlaget på transaksjonstidspunktet. 

MVA Kompensasjon og Ti lskudd 
Klubben har i 2023 mottatt kr 543.701 i MVA kompensasjon for regnskapsåret 2022.  

Fra og med regnskapsåret 2022 inntektsføres MVA-kopensasjonen for det året den er opptjent.
Beregnet MVA Kompensasjon for 2023 er kr 632.212 og forventes utbetalt i desember 2024

Kostnader 
Kostnader regnskapsføres som hovedregel i samme periode som tilhørende inntekt. I de tilfeller det ikke
er en klar sammenheng mellom utgifter og inntekter fastsettes fordelingen etter skjønnsmessige kriterier. 
Øvrige unntak fra sammenstillingsprinsippet er angitt der det er aktuelt.

Fordringer 
Kundefordringer og andre fordringer er oppført til pålydende etter fradrag for avsetning til forventet tap. 
Avsetning til tap gjøres på grunnlag av en individuell vurdering av de enkelte fordringer.

Pensjoner 
Klubbens ansatte har obligatorisk tjenestepensjon.
Årets kostnad er regnskapsført under linjen Personalkostnader i resultat. 

Årsregnskap 2023
GRENLAND og Omegn GOLFKLUBB

NOTER TIL REGNSKAPET
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Note 3 Tilskudd fra andre

2023 2022
Norsk Tipping - Grassrotsandel 129 887kr     128 719kr        
Norges Idrettsforbund 283 845kr     128 951kr        
Casino Bingo 96 210kr       101 548kr        
Skien Kommune - Sommerskole 36 500kr       46 000kr          
Staten - Stømstøtte 14 993kr       107 083kr        
Sum tilskudd 561 435kr     512 301kr        

Note 4 MVA-kompensasjon av driftskostnader

2023
Driftskostnader i regnskapet 9 135 401kr  
Tilbakeført avskrivning av bygg (jfr note 8) 260 000-kr     
Grunnlag for MVA-kompensasjon 8 875 401kr  

8% refusjon av de første 5 000 000kr               400 000kr     
6% refusjon av resterende 3 875 401kr               232 524kr     
Sum tilskudd 632 524kr     

Note 5 Lønnskostnad, antall ansatte, godtgjørelser, lån til ansatte med mer

Lønnskostnad 2023 2022
Lønn og opptjente feriepenger - refusjoner 3 136 313kr  2 671 834kr     
Pensjonskostnader 110 576kr     158 534kr        
Folketrygdavgift 458 248kr     404 920kr        
Godgjøring for dugnadsarbeid mm 196 984kr     -
Sum 3 902 121kr  3 235 288kr     

Antall ansatte 2023 2022
Antall fast ansatte 4                   4              
Antall deltidsansatte 1                   1              
Sum ansatte 5                   5              

Sesongarbeidere 8                   9              

Ytelser til ledende personer Lønn Pensjonskost. Sum . 
Daglig leder/Styrets leder 72 000               3 939            75 939            

Det er ikke  gitt lån eller stilt sikkerhet for ledende personer

Revisor
Fra 2021 er BDO as klubbens revisor
Utbetalt honorar i 2023 utgjør kr 2.317

Note 6 Leasede maskiner

Kaffemaskin Vendig DNB Finans Avsluttet 2022 14 996kr          

Note 7 Leieavtaler for grunn

Klubben har forlenget leieavtalen med Skien kommune fram til 31. desember 2061
Det betales ikke leie med mindre Bystyret skulle vedta leie for slike anlegg.

Videre har Klubben leieavtaler med 2 private grunneiere for deler av hull 5 samt 12 og 13.
Leien for disse områdene indeksreguleres hvert år. I  2023  var samlet leie Kr 29.302
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Note 8 Varige driftsmidler

Maskiner Golfbane Til Sammen
 og Bygg

Bokført verdi 01.01.2023 1 640 335kr       4 279 338kr  5 919 673kr     
Anskaffelser 2023 120 000kr          120 000kr        
Avgang 2023 -kr                    
Anskaffelseskost 31.12.2023 1 760 335kr       4 279 338kr  6 039 673kr     
Avskrivninger 2023 60 000-kr            240 000-kr     300 000-kr        
Bokført verdi 31.12.2023 1 700 335kr       4 039 338kr  5 739 673kr     

Note 9 Andre fordringer

2023 2022
Kundefordringer -kr                 58 505kr          
Krav om MVA-Kompensasjon 632 212kr     634 845kr        
Andre kortsiktige fordringer -kr                 42 077kr          
Sum andre fordringer 632 212kr     735 427kr        

Note 10 Kasse og bankinnskudd

Bankinnskudd omfatter bundne skattetrekksmidler med -146 539kr    210 369kr        
Det ble i desember inngått en midlertidig avtale om kassekreditt i DNB på kr 500.000

Note 11 Egenkapital

2023 2022
Egenkapital 01.01 3 238 465kr  3 078 086kr     
Årets resultat 346 925kr     474 466-kr        
MVA-komensasjon 2022   (prinsippendring) -kr                 634 845kr        
Egenkapital 31.12 3 585 390kr  3 238 465kr     

Note 12 Langsiktig gjeld og sikkerhetsstillelser

2023 2022

DNB - Lån  (rentesats pr 31.12.2023 er 7.5%) 1 910 800kr  2 210 800kr     

Lånet og Kassekreditt i DNB er sikret med pant i Klubbhuset

Note 13 Klubbdrift

Andre Kostnader 28 019kr       20 424-kr          
Annonser mm 6 406kr         12 570kr          
Bank og kortgebyrer 21 641kr       19 459kr          
Datakostnader 268 113kr     322 983kr        
Drivingrange 41 939kr       195 899kr        
Juniorgruppa 19 006kr       39 180kr          
Kurs 54 043kr       46 282kr          
Leaseing automater etc 3 500kr         14 996kr          
Møteutgifter 1 145-kr         
NGF 428 970kr     397 027kr        
Post, Telefon og internett 29 899kr       29 302kr          
Revisjon 2 318kr         6 438kr            
Øredifferanser 8-kr                8-kr                   
Klubbdrift 902 701kr     1 063 704kr     
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Uavhengig revisors beretning 
Til årsmøtet i Grenland og Omegn Golfklubb 

Konklusjon 

Vi har revidert årsregnskapet til Grenland og Omegn Golfklubb. 

BDO AS 
Leirvollen 21A, 3736 Skien Løkkebakken 24, 3770 Kragerø 
 

 

 

 
Grunnlag for konklusjonen 

 

Vi har gjennomført revisjonen i samsvar med International Standards on Auditing (ISA-ene). Våre 
oppgaver og plikter i henhold til disse standardene er beskrevet nedenfor under Revisors oppgaver og 
plikter ved revisjonen av årsregnskapet. Vi er uavhengige av foreningen i samsvar med kravene i 
relevante lover og forskrifter i Norge og International Code of Ethics for Professional Accountants 
(inkludert internasjonale uavhengighetsstandarder) utstedt av International Ethics Standards Board 
for Accountants (IESBA-reglene), og vi har overholdt våre øvrige etiske forpliktelser i samsvar med 
disse kravene. Innhentet revisjonsbevis er etter vår vurdering tilstrekkelig og hensiktsmessig som 
grunnlag for vår konklusjon. 

 
Annen informasjon 

 

Styret og daglig leder (ledelsen) er ansvarlig for annen informasjon. Annen informasjon består av 
årsberetning. Vår konklusjon om årsregnskapet ovenfor dekker ikke annen informasjon. 

 
I forbindelse med revisjonen av årsregnskapet er det vår oppgave å lese annen informasjon. Formålet 
er å vurdere hvorvidt det foreligger vesentlig inkonsistens mellom annen informasjon og årsregnskapet 
og den kunnskap vi har opparbeidet oss under revisjonen av årsregnskapet, eller hvorvidt informasjon i 
annen informasjon ellers fremstår som vesentlig feil. Vi har plikt til å rapportere dersom annen 
informasjon fremstår som vesentlig feil. Vi har ingenting å rapportere i så henseende. 

 
Konklusjon om årsberetningen 

 
Basert på kunnskapen vi har opparbeidet oss i revisjonen, mener vi at årsberetningen 

 
• er konsistent med årsregnskapet og 
• inneholder de opplysninger som skal gis i henhold til gjeldende lovkrav. 

 
BDO AS, et norsk aksjeselskap, er deltaker i BDO International Limited, et engelsk selskap med begrenset ansvar, og er en del av 

Årsregnskapet består av: Etter vår mening: 

 
• Balanse per 31. desember 2023 
• Resultatregnskap for 2023 
• Noter til årsregnskapet, herunder et 

sammendrag av viktige 
regnskapsprinsipper. 

• Oppfyller årsregnskapet gjeldende 
lovkrav, og 

• Gir årsregnskapet et rettvisende bilde 
av foreningens finansielle stilling per 
31. desember 2023, og av dens 
resultater for regnskapsåret avsluttet 
per denne datoen i samsvar med 
regnskapslovens regler og god 
regnskapsskikk i Norge. 
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det internasjonale nettverket BDO, som består av uavhengige selskaper i de enkelte land. Foretaksregisteret: NO 993 606 650 MVA.           side 1 av 2 
 

 
 
Styret og daglig leders ansvar for årsregnskapet 

 

Styret og daglig leder(ledelsen) er ansvarlig for å utarbeide årsregnskapet og for at det gir et rettvisende 
bilde i samsvar med regnskapslovens regler og god regnskapsskikk i Norge. Ledelsen er også ansvarlig for 
slik intern kontroll som den finner nødvendig for å kunne utarbeide et årsregnskap som ikke inneholder 
vesentlig feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil. 
 
Ved utarbeidelsen av årsregnskapet må ledelsen ta standpunkt til foreningens evne til fortsatt drift og 
opplyse om forhold av betydning for fortsatt drift. Forutsetningen om fortsatt drift skal legges til grunn 
for årsregnskapet så lenge det ikke er sannsynlig at virksomheten vil bli avviklet. 
 
Revisors oppgaver og plikter ved revisjonen av årsregnskapet 

 

 

Vårt mål er å oppnå betryggende sikkerhet for at årsregnskapet som helhet ikke inneholder vesentlig 
feilinformasjon, verken som følge av misligheter eller utilsiktede feil, og å avgi en revisjonsberetning 
som inneholder vår konklusjon. Betryggende sikkerhet er en høy grad av sikkerhet, men ingen garanti for 
at en revisjon utført i samsvar med ISA-ene, alltid vil avdekke vesentlig feilinformasjon. Feilinformasjon 
kan oppstå som følge av misligheter eller utilsiktede feil. Feilinformasjon er å anse som vesentlig dersom 
den enkeltvis eller samlet med rimelighet kan forventes å påvirke de økonomiske beslutningene som 
brukerne foretar på grunnlag av årsregnskapet. 
 
For videre beskrivelse av revisors oppgaver og plikter vises det til: 
https://revisorforeningen.no/revisjonsberetninger 
 
BDO AS 

 
Stein Knutsen statsautorisert 
revisor (elektronisk signert) 
 
BDO AS, et norsk aksjeselskap, er deltaker i BDO International Limited, et engelsk selskap med begrenset ansvar, og er en del av 
det internasjonale nettverket BDO, som består av uavhengige selskaper i de enkelte land. Foretaksregisteret: NO 993 606 650 MVA.           side 2 av 2 
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Kontrollutvalgets beretning for 2023 
I henhold til NIFs lov § 2-12 avgir herved Kontrollutvalget i Grenland og Omegn Golfklubb sin 
beretning. 
 
Mandat. 
 
Kontrollutvalget er valgt av årsmøtet. 
 
Kontrollutvalget skal påse at golfklubbens virksomhet drives i samsvar med klubbens og overordnet 
organisasjonsledds regelverk og vedtak, ha et særlig fokus på at klubben har forsvarlig forvaltning og 
økonomistyring og at klubbens midler benyttes i samsvar med lover, vedtak, bevilgninger og 
økonomiske rammer. 
 
Kontrollutvalget skal forelegges alle forslag til vedtak som skal behandles på årsmøte og avgi en 
uttalelse til de saker som ligger innenfor sitt arbeidsområde. 
 
Kontrollutvalget skal føre protokoll over sine møter og avgi en beretning til årsmøtet. 
 
Kontrollutvalget har utført følgende handlinger: 
 
Vi har gjennomgått protokoll for årsmøtet, styrets protokoller, samt andre dokumenter utvalget har 
funnet det nødvendig å gjennomgå. Vi har fått alle opplysninger som vi har bedt om fra klubbens 
styre/administrasjon. Vi har i år bl.a. anmodet styret å ha habilitet som et første punkt på sine møter, 
noe styret også har gjennomført. 
 
Videre har vi gjennomgått styrets årsberetning for 2023, årsregnskapet med noter samt revisors 
beretning for regnskapsåret. Utvalget har ingen bemerkninger. For regnskapsrevisjonen vises til 
revisors beretning. 
 
Regnskapet viser et årsresultat på kr. 357.902,-.  
Hele overskuddet er lagt til egenkapitalen som per 31.12.2023 var på kr. 3.596.358,-. 
 
Vi har gjennomgått de 13 forslagene som er kommet inn til årsmøtet.  
Kontrollutvalget har ingen merknad til disse. 
 
Basert på det materialet vi har fått oss forelagt er det ikke grunnlag for ytterligere merknader ut over 
det som framgår av denne beretningen. 
 
Konklusjon: 
 
Ut fra de kontroller vi har foretatt er vår mening at golfklubbens virksomhet drives i samsvar med 
klubbens regelverk og har en forsvarlig forvaltning og økonomistyring. 
 
Kontrollutvalget anbefaler at styrets beretning og klubbens årsregnskap for 2023 godkjennes av 
årsmøtet. 
 
Porsgrunn 31.12.2023 / 12.03.2024 
 

Gunnar Ohren      Gro Olsen   Nina Fjellstad 
(sign.)    (sign.)    (sign.) 
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Medlemskontingent 2024 
fastsatt av Styret 
11.12.2023   

Kontingentklasse     2024 

Voksen med fritt spill      kr        8 200  

Voksen ektefelle/samboer fritt spill    kr        7 200  

Greenfeemedlem      kr        1 500  

Barn/ungdom 0-19 år i kalenderåret fritt spill  kr           600  

Voksen 20-30 år i kalenderåret fritt spill    kr        3 250  

VTG og fritt spill samme år   2024  kr        3 000  

Sesong 1 etter VGT fritt spill   2025  kr        4 000  

Sesong 2 etter VGT fritt spill   2026  kr        5 000  
 

 

  

2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 SUM
Årets Endring
Kvinner 86 54 25 30 1 -3 0 14 35 35 -5 277
Menn 236 158 81 62 12 5 32 123 125 115 91 1040
Totalt 322 212 106 92 13 2 32 137 160 150 83 1309

Medlemmer ved årets slutt

Kvinner 86 140 165 195 196 193 193 207 242 277 272 22.5 %

Menn 236 394 475 537 549 554 586 709 834 949 1040 77.5 %

Totalt 322 534 640 732 745 747 779 916 1076 1226 1312 100.0 %

Økning i % 65.8 % 19.9 % 14.4 % 1.8 % 0.3 % 4.3 % 17.6 % 17.5 % 13.9 % 6.8 %

Grenland og Omegn Golfklubb - Medlemsutvikling
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BUDSJETT 2024     

  Tall fra regnskapene 

  BUDSJETT 2024 2023 2022 2021 

Inntekter        

Medlemsinntekter 5 100 000 4 696 981 4 229 436 4 127 921 

Drivingrange, Golfbilleie og Kurs 1 500 000 1 369 510 1 235 506 851 077 

Greenfee  1 300 000 1 218 781 1 402 143 1 744 881 

Inntektsbringende tiltak 500 000 631 726 224 294 123 087 

Sponsor inntekter  500 000 456 513 475 030 401 080 

Tilskudd fra andre 600 000 561 435 512 301 677 772 

MVA Kompensasjon 700 000 692 500 543 701 449 414 

Sum inntekter 10 200 000 9 627 446 8 622 411 8 375 232 

         

Driftskostnader        

Varekostnad 100 000 90 029 27 210 51 702 

Personalkostnader 4 300 000 3 892 121 3 235 288 2 556 696 

Klubbdrift 900 000 903 354 1 062 427 701 910 

Drift Bygninger 500 000 583 473 591 489 465 187 

Drift Golfbane 2 200 000 2 013 825 2 654 547 2 379 068 

Andre kostnader 1 200 000 1 150 687 1 068 609 1 364 825 

Sport 200 000 212 889 104 505 32 981 

Avskrivninger 300 000 300 000 255 000 120 000 

Sum driftskostnader 9 700 000 9 146 378 8 999 075 7 672 370 

         

Driftsresultat 500 000 481 068 -376 664 702 862 

          

Finansinntekter og finanskostnader        

Renteinntekter        

Rentekostnader 120 000 134 143 97 802 78 537 

Finansresultat 120 000 134 143 97 802 78 537 

          

Ordinært Årsresultat 380 000 346 925 -474 466 624 325 

   634 845   

   160 379   
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Banekomiteens Rapport for 2023 
 
Banene var åpen for spill 15.04- 27.10.2023 
Vinteren var problematisk med mye isdannelse og vi fikk en god del skader på greenene etter 
vinteren. Det var skader etter isbrann og sopp som var dominerende. Mye av problemet ligger 
i hvordan greenene er bygget opp med lite avrenning fra lavpunkter. Så vi måtte bruke mye 
ressurser på å reeså greenene på nytt. Vi fikk nå se verdien av reserve greenen som vi tok mye 
gress fra for å reparere skadene. 
 
Tee 7 ble ferdigstilt med vanning og ferdig gress. Det ble montert nye og større nett langs tee 
7 samt bak green 2. og det ble satt på høyere nett opp mot green 7 samt langs drivingrange. 
 
Det ble byttet topp dekke på innspill på hull 1. Det ble lagt på sand og ferdiggress, bygget 
større bunker samt lagt en vannspreder til innspillet. Det ble senket noen greenkanter for at 
vann skal kunne renne av, samt noen dårlige områder rundt green ble jordmasser byttet ut 
med sand. Det ble laget større vanndammer mellom green 1 og drivingrange. Disse dammene 
skal ta imot større vannmengder under flom/snøsmelting, samt gi et visuelt løft av området. 
Det gjenstår noe arbeid å dette vil bli høyt prioritert å ferdigstille når det tørker opp.  
 
Hull 2 ble drenert i starten av fairway etter banene var stengt. Her gjenstår det noe arbeid som 
blir prioritert når våren kommer. 
 
Det ble lagt inn hyppigere klipping og dressing på korthullsbanen noe som gjorde banene 
mere attraktiv å spille på. 
 
Langs hull 12 ble det ryddet skog langs høyre side dette har fortsatt i vinter som var. Ønsket 
er å få inn mere sol og lys på greenen samt lettere å finne baller å løfte det visuelle inntrykket 
av området. 
 
Det ble kjøpt inn en ATV til bruk på banene og det ble kjøpt inn en eldre greenklipper. 
  
Noen veier ble oppgradert med å legge på knust asfalt på hull 16-13-3 
 
Ellers så var første del av sesongen preget av lave temperaturer å lite nedbør som bidro til 
utfordringer med å få gress til å spire samt skader til å gro sammen.  
Fra juli fikk vi gode temperaturer og nedbør som gav fine vekstforhold for banen.  
 
Jan-Erik Aasen 
 
……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

 
Lov & Handicapkomité Rapport for 2023 
 
Lov & Handicapkomitéen har i året 2023 bestått av Terje Bjørntvedt oppnevnt av styret i 
klubben. NGF anbefaler at komitéen bør bestå av tre medlemmer som best mulig representerer 
klubbens medlemsmasse, og det foreslås at antallet utvides i 2024.  
 
Når sant skal sies har komitéen ikke hatt mange arbeidsoppgaver i året som har gått. Det har 
vært få henvendelser vedrørende justering av handikap, og disse har vært håndtert av daglig 
leder i samarbeid med undertegnede.  
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Det har heller ikke vært noen tilfeller av disiplinær saker i året 2023 (…… det skulle for øvrig 
bare mangle).  
 
Merking av banen ble utført i slutten av mars, og det ble i samarbeid med Turneringskomitéen 
foretatt noen justeringer blant annet på hull 8, 11 og 17.  
 
Lov & Handicapkomitéen har også utarbeidet og ajourført lokale regler basert på  mal fra NGF. 
 
Februar 2024, Terje Bjørntvedt 
 
……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

 
 

Turneringskomiteens Rapport for 2023  
Planleggingen startet tidlig i år også, med en evaluering av forrige sesong, gjennomgang i 
komiteen og styret frem til sesongstart. 

Vi planla med Påsketurning, men banen var ikke åpnet så tidlig så denne ble avlyst. Det var 
også planlagt en runde med kvalifisering til International Pairs, men den turneringen ble 
dessverre avlyst av arrangøren. 

I år fikk vi igjen endelig på plass en turnering for en av våre sponsorer og Varden Open ble 
spilt søndag 11.6, med 57 spillere til start. 

Narvesen Tour (Regional juniorturnering) er fortsatt en suksess og den ble arrangert lørdag 1. 
juli. Det har blitt en viktig tradisjon for oss og vi vil igjen takke alle dere som bidro til at denne 
ble vellykket. I år samlet vi i underkant av 70 juniorer fra hele SørØst i klasser fra 6 til 19 år. 

Ola Axelsson Grenland Challenge ble som før gjennomført tidlig i august og Golfbutikken har 
også gjennomført sesongens herre- og damegolf, inklusive finalene i slutten av september. 

Klubbmesterskapene, i mange varianter, ble gjennomført som planlagt. 
Det ordinære klubbmesterskapet ble arrangert helgen 19-20. august med totalt 99 deltakere 
fordelt over 6 klasser. Vi kåret ikke klubbmestere for Junior denne gangen. 
Årets klubbmester for damer ble Hannah Borvik Hansen som tok sitt andre mesterskap på rad. 
Klubbmester for herrer ble Mats Flatland og Klubbmester senior ble Øyvind Moen.  
Oddvar Kaland viste igjen at de eldste er best og vi kan nok en gang gratulere han som 
klubbmester Eldre Senior. 

Marte Vevstad Eidsvold og John Andreas Aspaas ble klubbmestere i Pitch & putt.  

Matchplay team og Matchplay singel ble gjennomført. Vi gratulerer klubbmestere som ble: 
Matchplay team: Fredrik Treborg og Torkild Aam og Matchplay singel: Roger Kvam. 
 
For førstegang arrangerte vi KM – Simulatorgolf og klubbmester ble Andreas Bergstrøm. 
 
For andre gang arrangerte vi Golden Child Invitational, en veldedighetsturnering til inntekt for 
barnekrefts forskning, det ble veldig god oppslutning og klubben samlet inn over 20 000 
kroner. Takk til alle dere som deltok og bidro. 
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Vi prøvde en ny vri med Grenland mix, en blanding av ulike spille former. Det var morsomme 
spilleformer, men vi endrer nok noe til neste år da det tok tid å gjennomføre. Takk til dere som 
deltok med godt humør likevel. 
 
Vi har hatt fokus på å få til turneringer spesielt for damer og nybegynnere, det vil vi fortsette 
med i 2024 sesongen. Vi gjennomførte både Womans Day Scramble med hele 33 deltagere, 
og uformell Søndags-scramble. 

Sesongen ble som vanlig avsluttet med 3 køllers i starten av oktober med 38 deltakere. 

Takk til alle som deltok i turneringer og for all hjelp til gjennomføringen av 2023 sesongen. 

Tor Elseth, styremedlem og komiteleder 
 
……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

 

Sportskometens Rapport for 2023 
Trening og aktivitetstilbud:  

 Det har blitt gjennomført ukentlige treninger for medlemmer i samarbeid med Golfbutikken 
gjennom hele sesongen 2023 
• VTG     • Juniorer 4-19 år   • Medlemstrening  
• Elite    • Golfskole   • Golfcamp 
• Familiedager osv  
  
Vi ser at det har vært mang som har benyttet seg av tilbudet, og vi mottar gode 
tilbakemeldinger på tilbudet. 
  
Nytt av 23 var Bryt serien  
Vi har i samarbeid med Golfbutikken har gjennomført et treningssystem for å bryte noen 
magiske grenser 100 - 90 og 80 slag.   Disse har vært fullbooket og svært populære.  
  
Aktivitetstilbud for våre medlemmer jobbes det kontinuerlig med for å utvikle og forbedre, nye 
aktiviteter vil bli presentert for sesongen 2024 med fokus på egen dame trening og for unge 
medlemmer mellom 19-30 år. 
  
Grenland og Omegn golfklubb har mange frivillige, trenere og familiemedlemmer som bidrar 
svært godt i alle ledd med både veiledning og oppfølging.  En stor takk til alle som bidrar!! 
  
 
Sportskomiteen gjennomførte også kvalifisering til Lag NM for Damer og Herrer med spill på 
Norsjø GK og Lag NM Senior ble gjennomført med spill på Drammen GK og på Grenland GK 
  
Lag NM - 2 Divisjon spill på Norsjø GK  
Damer: 5 plass   Kine Amalie Franche, Turid Kleveland Evensen, Charlotte Smith  
Herrer:  6 plass  Carl A. Jansson, Øyvind Gjertsen, Per Martin E. Olsen, Fredrik Treborg  
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Lag NM Senior - 2 Divisjon spill på Drammen GK  
Herrer: 4 plass   Carl A. Jansson, Roger Kvam, John Andreas Aspaas, Stig K. Johannessen 
 
  
Lag NM Senior - 3 Divisjon spill på Grenland GK  
Damer:   1 plass   Tove Mikkelsen, Charlotte Smith, Turid K. Evensen, Marte V. Eidsvold 
 Herrer: 10 plass   Jarle Treborg, Odd Myhra, Terje Prytz, Magne Slette 
  
Kvalifiseringsturneringer blir og arrangert i 2024 
  
Roger Kvam 
 ……………………………………………………………………………………………………………………………………………………………… 

 

 

INNSENDTE FORSLAG FRA MEDLEMMER 
1. 

Fra: Richard Bjørntvedt <kjellrichard@gmail.com>  
  

Det er på tide å kvitte oss med "og Omegn" i klubbnavnet.  
  
Håper det allerede er på sakslisten, men jeg fremmer herved forslag om at klubben bør endre 
navn til Grenland Golfklubb. 
  
Argumentene er 
- vi har lov å ta tilbake navnet nå 
- alle bruker allerede det foreslåtte navnet 
- det eksisterende navnet er veldig kronglete 
- når man har "og Omegn" i navnet vil mange skjønne at klubben har vært gjennom en 
konkurs. 
  
Richard Bjørntvedt 
 

 Styret mener at kostnadene med å endre klubbnavn blir så store at vi ikke   
anbefaler forslaget. Et eventuelt navnebytte må godkjennes av NIF. 

 
 
………………………………………………………………………………………………….. 

 

2. 

mailto:kjellrichard@gmail.com
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Fra: Per Aaltvedt <per.aaltvedt@gmail.com>  
Hei  

Banen vår er blitt veldig bra med et unntak: 
Bunkere og da særlig greenbunkere i en elendig forfatning 

Det er anbefalt 10 cm tykt sandlag i bunkere og sist sesong var ingen greenbunkere som 
hadde noe i nærheten av dette. 

Har derfor følende innspill til Årsmøte: 

"I sesongen 2024 bør det sette av midler til innkjøp av sand til samtlige greenbunkere " 

Mvh 
Per Aaltvedt 
366-1429 

Styret deler ikke oppfatningen av at det generelt har vært forlite sand i bunkerne, 
men det var mye regn i fjor sommer, så det har vært perioder hvor bunkerne av 
den grunn ikke har vært så bra som vi ønsker.  
 
Styret ønsker å beholde dagen «modell» der daglig leder, greenkeeperne og  
Bane og anleggskomiteen bruker midlene der de til enhver tid trengs best. 

………………………………………………………………………………………………….. 

3. 

Fra: Hannah Borvik Hansen <hannah180105@icloud.com>  
 

Sak 3-1: Grenland og omegn golfklubb bytter navn til Grenland Golfklubb 
I slutten av 2013 gikk Grenland golfklubb konkurs og Grenland og omegn golfklubb ble 
opprettet. I november i år vil det være 11 år siden Grenland golfklubb gikk konkurs. Siden den 
gang har klubben gjennomgått betydelige endringer og utfordringer, men vi har gjennom 
disse 11 årene arbeidet hardt for å gjenoppbygge klubben og dens omdømme, og dette har 
resultert i at klubben har vokst og styrket seg betydelig siden 2013. 

Etter en grundig gjennomgang av klubbens nåværende situasjon og snakket med flere av våre 
medlemmer, foreslås det en navnendring som jeg mener vil være til stor fordel for klubben på 
flere måter. Ettersom at det er 11 år siden Grenland Golfklubb gikk konkurs, gir dette oss 
dermed mulighet til å søke idrettskretsen om å ta tilbake det opprinnelige navnet vår, 
Grenland Golfklubb.  

Det må understrekes at denne endringen vil kreve en investering da eksisterende skilt og 
logoer må byttes ut. Denne utgiften vil være rimelig i forhold til de forventede fordelene vi vil 
få. Enhver utsettelse i denne prosessen vil ikke nødvendigvis føre til lavere kostander, snarere 
tvert imot. Desto lenger klubben venter, desto flere nye logoer og skilt måt skiftes, noe som 
kan øke de totale kostnadene over tid. 

mailto:per.aaltvedt@gmail.com
mailto:hannah180105@icloud.com
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Jeg ønsker å understreke at denne endringen ikke betyr at alt må byttes ut med en gang. Når 
det kommer til økonomi og bytting av skit og logo materiale, bør vi vurdere en gradvis 
utbytting. Dette vil tillate oss å håndtere kostnadene på en mer håndterlig måte og spre 
investeringene over litt tid.  

Foruten det økonomiske aspektet, er det flere grunner til hvorfor denne endringen vil være 
lønnsom og positiv for klubben:  

Grunn 1: Historie forankring 

Grenland golfklubb har en lang og stolt historie i lokalsamfunnet. Ved å gå tilbake til dette 
navnet, vil vi styrke våre bånd til lokalsamfunnet og bygge videre på den arven klubben har. 

Grunn 2: Gjenkjennelse og identitet 

Grenland golfklubb er et navn som mange kjenner til og identifiserer seg med. Et flertall av 
våre medlemmer snakker og refererer til klubben som Grenland Golfklubb. Ved å endre tilbake 
til dette navnet, vil vi kunne styrke vår gjenkjennelse både lokalt og nasjonalt, noe som kan 
bidra til økt medlemskap og større interesse for klubben.  

Grunn 3: Omdømmebygging 

Ved å vende tilbake til Grenland Golfklubb, vil vi signalisere en ny start og et sterkt 
engasjement for klubben og dens fremtid. Dette kan bidra til å gjenoppbygge tillitt og 
omdømme etter tidligere utfordringer  

Grunn 4: Fremtidig vekst og markedsføring 

Grenland golfklubb er et kortere, mer presist og mer brukervennlig navn, spesielt når det 
kommer til markedsføring på klær, plakater, invitasjoner og andre materialer. Dette vil bidra til 
å styrke vårt omdømme og tiltrekke flere medlemmer og sponsorer. 

Disse grunnene bidrar til å understreke viktigheten av å bytte navn tilbake til Grenland 
Golfklubb, og hvordan dette kan bidra til å styrke klubben på flere områder.   

Jeg har forstått at det er noen av medlemmene som kanskje er motvillige til at vi skal endre 
navnet tilbake til det opprinnelige, men jeg håper de vil forstå at dette er et skritt mot 
fremtiden og noe som vil være til fordel for hele klubben. Med den veksten vi har opplevd de 
siste årene, spesielt økningen i antall unge medlemmer, mener jeg det er det riktige 
tidspunktet får å gjøre denne navn endringen. Sammen kan vi forme en enda sterkere og mer 
fremtidsrettet klubb. 

Med dette i tankene, vil jeg foreslå følgene vedtak 

«Grenland og Omegn golfklubb søker om navnendring til Grenland Golfklubb.» 

Styret mener at kostnadene med å endre klubbnavn blir så store at vi ikke 
anbefaler forslaget. Et eventuelt navnebytte må godkjennes av NIF. 
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Sak 3-2: Oppussing av korthullsbanen 
Korthullsbanen har fortsatt et stort behov for oppussing for å møte de økende kravene fra 
medlemmene og besøkende. Det er viktig å merke seg at dette ble vedtatt på årsmøtet i fjor, 
men det har dessverre ikke blitt gjort noen store fremskritt med oppussingen av 
korthullsbanen siden den gang.  

Når det kommer til oppussing er det spesielt med tanke på å forbedre greener og redusere 
tap av baller på grunn av ugress og busker rundt banen. Med en oppgradert korthullsbane vil 
flere medlemmer og besøkende benytte seg av fasiliteten, noe som kan avlastet trykke på 
hovedbanen og gi mulighet for mer aktivitet i anlegget. Dette vil være spesielt gunstig i tider 
med høy aktivitet, som vi opplevde i både 2022 og 2023 sesongen. Videre vil en oppgradert 
korthullsbane bidra til rekrutering av nye medlemmer ved å kunne tilby et attraktivt trenings- 
og spillområde, samt gi et mer positivt inntrykk av klubben.   

Styrets kommentar: 
Vi startet på opprustingen av Korthullsbanen i 2023, men store nedbørsmengder i 
juli, august og september førte til at banemannskapene måte bruke mer tid enn 
normalt på vedlikehold og utbedringer på hovedbanen. 

Skadene etter isbrann og store vannmengder de siste 100 meterne inn mot green på  
Hull 1, gjorde at banekomiteen med støtte fra Styret prioriterte dette hullet.  

For å forbedre Korthullsbanen har vi sådd inn krypkvein, dresset ukentlig,  lagt om 
gjødsel strategien, økt klippefrekvens og senket klippehøyder på greenene. Dette 
har løftet Korthullsbanen og tilbakemeldinger vi har fått fra brukerne bekrefter at 
dette har gitt en bedre bane.  

Det er i 2024 planlagt å rydde unna en del busker og kratt rundt Korthullsbanen. 
 
Videre oppgraderinger på Korthullsbanen må vurderes opp mot klubbens økonomiske 
situasjon samt andre prioriteringer på hele anlegget. 

 

Sak 3-3: Ballkort på rangen som mulighet 
Tidligere gjennom flere sesonger har det vært flere problemer med kortautomaten på rangen, 
hvor den ikke har akseptert alle kortene eller har vært vanskelig med å registrere. Dette har 
skapt frustrasjon blant flere medlemmer og forstyrret treningsrutinene og planene gjennom 
sesongen.  

For å løse disse problemene og forbedre opplevelsen på rangen, bør klubben vurdere å 
innføre ballkort som et alternativ til polletter. Ballkortsystemet vil eliminere flere av 
utfordringene knyttet til kortautomaten, og gi medlemmene en mer praktisk måte å få tilgang 
til baller på rangen.   

Det er viktig å merke seg at selv om ballkort blir innført, vil medlemmer fortsatt ha muligheten 
til å bruke polletter hvis de foretrekker det. Dette gir fleksibilitet for medlemmer og 
gjestespillere som ønsker ulike alternativer for å få tilgang til baller på rangen.  
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Fordelene med ballkort inkluderer enklere tilgang til baller, økt fleksibilitet for medlemmene, 
bedre ressursstyring for klubben og forbedret opplevelse under klubbtreninger og individuelle 
leksjoner.  

Ved å innføre ballkort på rangen kan Grenland og Omegn Golfklubb løse problemene med den 
tidligere kortautomaten og samtidig tilby en mer moderne og brukervennlig løsning for 
medlemmene. 

Styrets kommentar: Det ble installert ny terminal i 2023 som fungerer bra. 
Innføring av Ballkort med tilhørende ladeterminal vil gi oss økte kostnader 
som så fall må dekkes med økte priser. 
 

Sak 3-4: NXT LVL 
På fjorårets årsmøte ble det vedtatt å forbedre NXT LVL programmet på treningsområdene til 
Grenland og Omegn golfklubb. Dette er et program utviklet av Norges Golfforbund (NGF) og er 
en ferdighetstrapp med seks nivåer, designet som en fortsettelse etter VTG-kurset (Veien Til 
Golf). 

Tidligere har ranget blitt merket opp etter NXT LVL konseptet, men denne merkingen er ikke 
lenger synlig. Det er nødvendig å reintroduserer merkingen for å tydeliggjøre 
treningsområdene for både gamle og nye medlemmer.  

NXT LVL inkluderer treningskort tilpasset de ulike nivåene, som gir klare tegn og mål for 
medlemmenes trening. Disse kortene er en verdifull resurs for å veilede medlemmene gjennom 
treningsprogrammet.  

NXT LVL er en effektiv måte å motivere medlemmer til egen og målrettet trening, og har ført til 
økt aktivitet på treningsområdene i andre klubber. Ved å gjeninnføre og tydeliggjøre NXT LVL 
programmet, kan Grenland og Omegn Golfklubb styrke sitt tilbud til medlemmene og legge til 
rette for mer strukturert og effektiv trening. Erfaringsmessig har det på de klubber dette er 
gjennomført også blitt mindre svinn på forvunnede baller samt enklere oppgave for det å 
samle baller på rangen. Samlingen av baller blir i langt sterkere grad samlet rundt oppsatte 
targets. Erfaringsmessig er det mye ekstraarbeid som må til i skråningen på venstre side av 
rangen, noe som vil bli markant redusert ved targets ute på rangen. (Dette er tilbakemeldinger 
fra alle anlegg som har targets ute på rangen). 

 Styrets kommentar: 
     «Elite gruppa» har lovet å få på plass slik oppmerking så snart som mulig. 

 

Sak 3-5: Gressutslag på rangen 
Grenland og Omegn golfklubb bør ha et gressutslag på rangen for å tilby medlemmene en mer 
realistisk og spillelik treningsopplevelse. Tidligere hadde klubben muligheten til et gressutslag 
på den andre siden av rangen. Imidlertid med økningen av langt slående spillere, oppleves det 
nå som farlig å stå på motsatt side av rangen. I tillegg til at det ikke er forsvarlig å stå på 
motsatt siden, er gressutslaget på den andre siden i dårlig forfatning. Det er oppbrukt og 
består hovedsakelig av ujevnt terreng med masse ugress og vekster.  
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For å løse denne utfordringen må klubben enten forbedre det nåværende gressutslaget eller 
lage et nytt som er mer forsvarlig plassert. Å gjeninnføre et bra gressutslag på rangen vil være 
gunstig, men det bør ikke være åpent for alle medlemmer. Dette skyldes at åpen tilgang kan 
føre til overbruk og forverring av kvaliteten på utslaget. En løsning kan være å avgrense 
gressutslaget til organisert trening og konkurransespillende medlemmer på regionalt og 
nasjonalt nivå. Dette vil bidra til å forhindre overbruk og opprettholder kvaliteten på 
treningsforholdene, uten at det vil koste for mye tid eller ressurser 

Et eksempel kan være å se til Vestfold Golfklubb, hvor gressrangen er begrenset til 
medlemmer av elitegruppa og til bruk under pro-timer. Samtidig har klubben en kasse med 
sand og gressfrø som brukes til å tette torvmerkene etter seg. Dette gjør alle etter hver bruk 
av gressrangen. Dette bidrar til at gressrangen alltid er jevn og sparer greenkeeperne fra mye 
arbeid. 

Styret har tillatt utslag fra grass på området foran «Utslagsbua» til venstre 
på rangen. Vi vil også prøver å få utvidet området noe. 
Utslag fra grass vil bare gjelde for organiserte grupper/treninger, 
og det forutsettes dette ikke medfører fare for andre som trener. 

 
Sak 3-6: Innendørs treningsanlegg for golf 

Grenland og Omegn Golfklubb bør sette sammen en prosjektgruppe for å undersøke 
muligheten for å etablere et innendørs treningsanlegg for golf. Et slik anlegg likt som fokus 
Horten eller det Kristiansand-golfklubb har. Disse anleggene består av Trackmansimulatorer og 
en putte/chippe green.  

Etableringen av et innendørs treningsanlegg vil gi unge utøver i Telemark muligheten til å 
satse på golf året rundt. Det vil sikre kontinuerlig treningsaktivitet for alle treningsgrupper, fra 
bredde til fremtidig toppidrett. Videre vil anlegge bidra til å forhindre frafall blant medlemmer 
og spillere i løpet av vinteren, samtidig som det vil støtte opprettholdelsen av gruppetreninger 
både innendørs og utendørs gjennom hele året.  

Arrangering av gruppetreninger året rundt kan føre til en positiv økning i deltagelse på disse 
treningene og skape et sosialt og aktivt klubbmiljø kontinuerlig. Flere klubber som allerede 
har slike anlegg, og finansierer dem med støtte fra tippemidler og inntekter fra simulatorene.  

Erfaringer fra Fokus i Horten viser at slike anlegg brukes av en mangfoldig gruppe, inkludert 
pensjonister på dagtid og ungdommer og unge voksene på kveldstid. Eventuelle 
trackmansimulatorer kan også tas i bruk utendørs, når det er utesesong. Disse kan tas i bruk 
av elite grupper og ivrige golfere til spesifikk trening, hvor man får rask og god feedback.  

Opprettelsen av et innendørs treningsanlegg for golf vil være en betydelig ressurs for klubben 
og dens medlemmer, og vil bidra til å styrke klubbmiljøet og utviklingen av golfsporten i 
regionen.  

For å komme i gang med denne prosessen og sikre grundig utforskning av mulighetene, er det 
avgjørende å sette sammen en dedikert prosjektgruppe som kan ta ledelsen i planleggingen 
og gjennomføringen av et innendørs treningsanlegg for golf.  
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 Styrets innstilling: 
GOGK har p.t. ikke økonomi til å gå inn på eiersiden av slike anlegg.  
Selv om vi kan få støtte, må vi uansett gå inn med ett betydelig beløp. 
Dette vi føre til en tilsvarende reduksjon i det vi kan bruke på drift og 
videreutvikling av banen på Jønnevall. 

 

Sak 3-7: Samarbeid med Telemark Toppidretts Gymnas (TTG) 
På fjorårets årsmøte ble det tatt opp at klubben skulle undersøke mulighetene for et 
samarbeid med Telemarks Toppidretts Gymnas (TTG) om en golfspesifisert idrettslinje. Dette 
ble møtt med støtte fra medlemmer, som ser på et slik samarbeid som en viktig mulighet for å 
fremme golfsporten i regionen, og gi unge talenter en arena for utvikling og satsing.  

Imidlertid er det en bekymring angående fremdriften i denne prosessen. Da et er uklart for 
hvor langt klubben har kommet i å undersøke mulighetene for samarbeid med TTG. Vi er 
nysgjerrige på om det er tatt noen konkrete skritt for å initiere dialog med TTG, eller om saken 
er blitt satt på vent.  

Samarbeidet med TTG har potensiale til å være en betydelig ressurs for klubben og for 
golfutviklingen blant juniorer i Telemark. Dette vil ikke bare gi unge golfspillere i regionen 
muligheten til å satse på golfen uten å måtte flytte til andre steder (for eksempel Wang 
Tønsberg), men det vil også bidra til å styre klubbens posisjon som en sentral aktør innen 
golfutvikling i området.  

Det er derfor viktig at klubben tar tak i denne saken og sikrer at prosessen med å undersøke 
mulighetene for samarbeid med TTG går fremover. Dette vil ikke bare tilfredsstille 
medlemmenes nysgjerrighet, men det vil også bidra til å sikre at klubben maksimerer 
potensialet for å fremme golfinteressen og utvikle unge talenter i Telemark.  

Styrets kommentar: 
Vi hadde en uformell kontakt med TTG på tampen av fjorårssesongen  
og vi vil gjenopptar dialogen nå i vår. 

 

Med vennlig hilsen  
Hannah Borvik Hansen (366-1826) 

………………………………………………………………………………………………….. 

4. 
Fra: Petter Sætre <petter.setre@gmail.com>  
 
4-1.  
Snu golfbanen til å starte ved hull 10.  
Pr i dag brukes kiosk svært lite etter 9 hull da det ikke er naturlig å gå innom, så det er 
vanskelig å få til påfyll av næring underveis i runden dersom 
Man ikke har det med fra før. Å snu banen vil føre til mer omsetning i kiosken som kan føre til 
bedre åpningstider pga lønnsomhet, det vil også føre til mer omsetning på range da det vil bli 
mer naturlig selv for de med liten tid å slå en halv bøtte før man går ut. I tillegg får vi en mye 
kulere avslutning på turneringer med 18. green nærmest klubbhuset. 

mailto:petter.setre@gmail.com
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Tidligere grunner for at det er dumt å snu da man ikke kan starte en bane med ett par tre hull 
faller på sin egen urimelighet da en svært sto andel baner i Storbritannia starter med par tre 
hull.  
 Styrets kommentar:  

Banen er tidligere «snudd» i perioder, med ulike erfaringer/tilbakemeldinger. 
Styret ønsker å prøve ut ordningen på nytt i 2024. 

 
 4-2. 
Bygge om green på nåværende hull 10. 
Dette må være ett av Norges vanskeligste par tre hull (verre enn Norsjø sitt signatur hull nr.11 
som er ett vanskelig, men bra hull). Grunnen til at det er så vanskelig er at det er ekstremt stor 
høydeforskjell, svært få spillere klarer få ballen opp til greenen, i tillegg er det en helt håpløs 
green hvor flagget kan stå 2 steder. Mitt forslag er å senke greenen med ett par meter og i 
tillegg gjøre den dypere. Da får vi ett vesentlig bedre golfhull som blir noe enklere, men 
fortsatt har utfordringer. 

 
 Styret er enig i at Hull 10 ikke er så bra som ønskelig. 
 Vi vil derfor få utarbeidet en plan og kostnadskalkyle på hvordan  
 en ombygging av Hull 10 kan gjennomføres samt hva dette vil koste. 

 
  
4-3. 
Bygge om treningsgreenen.  
Den store «gropa» som tar en veldig stor del av treningsgreenen foreslår jeg at fylles igjen slik 
at vi får en nesten dobling av området man faktisk kan trene på. For pr dags dato er det kun 
nærmest tee 1 og ved klubbhuset man kan benytte seg av. Resten er tilnærmet ubrukelig. 
Hadde samtaler med flere i fjor som også mente dette var en relativt enkelt prosess, da man 
kan spare greengresset, fylle igjen å legge gresset på toppen. Dette vil heller ikke påvirke det 
som benyttes av treningsgreenen i dag.  
 

Styret støtter ikke forslaget.  
Vi trenger å et sted der vi kan trene på å putte på ondulerte greener. 

 
………………………………………………………………………………………………….. 

5-1. 
Fra: Hansen, Svein Erik <SveinErik.Hansen@golfforbundet.no> 
 
Innendørs treningsanlegg i klubbregi? 
Utredning av muligheter for innendørs treningsanlegg, med muligheter for simulatorer og nett, 
chippe og putteområde. 

Etableringer av innendørs treningsanlegg spretter opp rundt omkring i golfnorge, både med 
rent kommersielle aktører og idrettslaget som bygger eget. Nettopp det siste ser pr i dag ut til 
å gi størst effekt for golfklubbene med det å rekruttere, Ivareta og da spesielt de nye 
medlemmene som er kommet til i Golf Norge de siste årene. (juniorer og yngre voksne) 

Golf er i ferd med å bli en helårsidrett hvor alle grupper ønsker å drive golf også utenom selve 
sommersesongen. Behovet er todelt, det som de fleste tenker på i dag er å ha tilgang til 
simulatorer og drive spillaktivitet noe tilsvarende det å spille ute. Den andre delen er Trening 
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på range, target trening etc og som er sterkt voksende! Golf er i ferd med å bli en idrett på lik 
linje med annen idrett! 

Dette er det faktisk ikke mulig å drive i Grenland pr i dag, det mangler reele muligheter for 
eksempel gruppetreninger for junior, senior, dametrening, elitetrenings og VTG kurs etc 
utenom sommersesong.  

Trykket på de anlegg hvor private aktører er initiativtagere er allerede sprengt og dekker kun 
behov for få, det er for eksempel lite mulig å forhandle noe på pris på anlegg som allerede er 
fullt. Juniortrening har pr i dag vintersesongen ikke annen mulighet til å trene på fredager i 
ordinær idrettshall kl 17.00.-20.00, noe som sier seg selv er dårlige rammebetingelser for å 
ivareta trening for flest mulige! (Vi har tiltross for dette 10-20 juniorer i trening hver fredag, i 
konkurranse med familie helgeaktiviteter, 30 min opprigging før trening). Det å få tilgang til 
kommunale anlegg i konkurranse med håndball, fotball, turn etc er så godt som umulig da det 
ikke er anleggsdekning i kommunen til sommer/utendørsaktivitet utenom sesong innendørs på 
vinteren).  

Økonomi er en stor barriere ved private aktører, de dekker pr i dag et behov, men det er 
behov for en annen aktivitet for å kunne ivareta klubben medlemmer i tillegg. Vi er avhengige 
av de private aktørene, men for Grenland OGK det å kunne eie/drifte et eget anlegg være 
muligheten for en enda bedre ivaretakelse og rekruttering. Det ville være mulig å legge til 
rette for gruppetreninger, VTG kurs og ikke minst legge til rette for en trening for de som 
ønsker å vedlikeholde aktiviteten av både det sosiale og av rent idrettslige grunner.  

Idretten golf krever mye trening og det å kunne legge tillrette for økt treningsmengde, 
instruksjon, gruppetreninger, VTG kurs samt det å selv råde over egne treningslokaler som de 
fleste andre idretter vil være nødvendig i fremtiden. Ser man for eksempel på det å kunne 
opprettholde trening gjennom vinteren for en junior som ønsker å satse, er økonomi en stor 
barriere! Følger man Team Norway`s tall rundt forventet og nødvendige treningstimer vil man 
med nåværende priser i det private markedet ligge på en ukentlig utgift på 3000-5000 kr. 
Det sier seg selv ikke er mulig for folk flest! 

En opprettelse av et innendørs treningsanlegg for golf vil være en betydelig ressurs for 
klubben og dens medlemmer, for å rekruttere, ivareta og utvikle klubbens medlemmer og vil 
bidra til å styrke klubbmiljøet og utviklingen av golfsporten i regionen.  

Denne løsningen er det allerede en rekke klubber som har kommet i gang med, og antall 
klubbmedlemmer i aktivitet i disse klubbene er meget store og fortsatt økende! Det er sågar 
slik at alle klubber som er kommet i gang melder om behov for utvidelse samt det utvides 
stadig med antall simulatorer og treningsområder i klubbregi. Det beste eksemplet er 
Kristiansand golfklubb som startet med en simulator og et chippe og putte område på 120 
kvadrat, nå i dag er oppe i 6 simulatorer, gruppetreninger på chippe og Putteområdet.  Listen 
er lang med positive referanser fra klubber og voksende miljøer, men dette er ikke om dette er 
mulig, om det er økonomi eller stedsvalg! Dette forslaget er at Grenland & Omegn golfklubb 
oppnevner en arbeidsgruppe for å se på mulighetene innenfor rammer klubben kan 
gjennomføre en slik eventuell satsing. 

Økonomi er selvfølgelig en utfordring, men det finnes også der en rekke muligheter som bør 
utredes og konkretiseres! 
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Konkret er forslaget som følger:  
GOGK oppnevner en prosjektgruppe for å se på muligheter for egen bygging av et 
innendørsanlegg med rom for simulator/er og et nærspillområde for å dekke et treningstilbud 
for klubbens medlemmer inn i fremtiden. Juniorgruppen ønsker å stille med to representanter i 
denne oppnevnte arbeidsgruppen. Videre får denne arbeidsgruppen muligheter for å se på 
forslag til en eventuell midletidlig løsning og lokaler høst vinter 2024/2025. 

 Styrets innstilling: 
GOGK har p.t. ikke økonomi til å gå inn på eiersiden av slike anlegg.  
Selv om vi kan få støtte, må vi uansett gå inn med ett betydelig beløp. 
Dette vi føre til en tilsvarende reduksjon i det vi kan bruke på drift og 
videreutvikling av banen på Jønnevall. 
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